
 

REFERAT BESTYRELSESMØDE  
DEN 24. SEPTEMBER 2024 

DELTAGERE I MØDET 

Bestyrelse 

• Kim Rasmussen (KSR), Ingrid Strandby (IS), Karin Hübner (KH), Frederik R. Hansen (FRH), 

Tove Ecklon (TE)  

Personale 

• Mikkel Fredslund (MF), Lone Storm Sørensen (LSS)  

Referent 

• Lone Storm Sørensen (LSS) 

Afbud 

• Claus Bjerregaard (CB), Finn Lørup (FL) 

DAGSORDEN  

1. Godkendelse af dagsorden og underskrift af referat fra sidste møde 

 

2. Banen v. MF 

a. Baneudvalg v. CB 

 

3. Økonomi v. CB 

a. Controller  

b. Månedsregnskab for august – herunder saldobalance og likviditetsoversigt 

c. Budgetprocedure 

d. Medlemstal 

e. Debitorliste 

 

4. Projekter 

a. Børne- og Ungeprojekt   

b. Indendørs træningsfaciliteter  

c. Drivingrange 

d. Energioptimering – Scanenergi  

e. Clockgolf 

 

5. Bemanding i ferieperiode 

 

6. Bordet rundt (Orientering fra formand, udvalg og sekretariat)  

 

7. Evt.  
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1. GODKENDELSE AF DAGSORDEN  

Dagsorden godkendt. 

 

Referat fra sidste møde den 23. august godkendes via mail og underskrives på næste møde, da 

referatet blev rundsendt meget sent pga. ferieafvikling i sekretariatet. 

2. BANEN  

Banen v. MF 

• Der sættes nu fuld gas på projekt ”ny green”. Alt materiale er leveret direkte på banen, så 

vi ikke har skulle bruge ressourcer på at køre det ud.  

Flytning af gl. green overvejes i forhold til ny såning. Flytning af gl. green kan medføre 

flytning af svampesygdomme. Hvorimod ny såning = gode kulturer 

Vejret bliver afgørende for, hvornår greenen kan tages i spil 2025. 

Der opsættes informationsskilt ved ny green – LSS udarbejder skiltet. 

 

• Banepleje sat lidt på vågeblus – væksten er ved at stoppe. 

 

• Simon har bestået sin svendeprøve med bronze – super flot – stort tillykke. 

• Skolepraktikant i uge 45 Holger Castella Toftgaard på 15 år fra 9. klasse på Nymarkskolen i 

Svendborg.  

 

• 9-hulsbanen ser rigtig godt ud, dog er der flere træer der har fået skader pga. af for tæt 

kørsel med maskiner. Det indskærpes, at der ikke køres for tæt på træerne ved græsslåning 

Bænkene på 9-huls banen savnes. De genetableres når der er maskintimer til rådighed. 

 

• Behandling af de mange tidsler på vores bane indarbejdes i den kommende plejeplan, så vi 

kan reducere antallet.  

 

Baneudvalget v. CB 

• Referat fra baneudvalgsmødet er rundsendt den 24. september til alle og lagt på klubbens 

hjemmeside. 

3. ØKONOMI  

a) Controller  

Pia Haldsted har trukket sig fra posten som controller. Thomas Gulløv Longhi har sagt ja til 

at indtræde på posten frem til generalforsamlingen 2025.  

Bestyrelsen efterlyste en orientering omkring denne rokade, før medlemmerne blev 

orienteret.  

 

b) Månedsregnskab 

Regnskabet ser stadig meget fornuftigt ud, vi bør dog handle om omtanke. Der er mange 

projekter i gang lige nu.  

TGL vil blive bedt om, til kommende bestyrelsesmøder, at lave en kort orientering om ”rigets 

tilstand”  

 

c) Budgetprocedure 

TGL har udarbejdet en ny budgetprocedure, hvor alle bidragsydere / budgetansvarlige 

indkaldes til at indsende budgetforslag for det kommende regnskabsår.  
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Budgettet for 2025 vil som udgangspunkt blive dannet ud fra et gennemsnit over de sidste 

3 års budgetter ganget med forbrugerindekset som i august 2024 er 1,4%. Herefter vil 

basisbudgettet blive rettet til i forhold til 2024 budget samt realiseret forbrug til dato. 

 

Evt. udvidelser af budgettet eller nye projekter i 2025 skal ledsages af en kortfattet 

begrundelse og forventet effekt.  

 

Alle budgetforslag skal være sekretariatet i hænde senest den 14. oktober, så de kan 

gennemgås inden budgetforslag 2025, sendes til bestyrelsen ultimo oktober. Bestyrelsen har 

fra den 28. oktober til den 29. november til at afdække evt. tvivlsspørgsmål som 

prioriteringer inden budget 2025 skal ligge klar den 29. november. 

 

d) Medlemstal 

Tallene ser ud til at ende på et plus i forhold til sæsonstart. Vi kan dog ikke gøre det 

endeligt op før den 1. oktober, da udmeldelsesfristen for 2024 er den 30. september. 

 

Bestyrelsen ønskede at få undersøgt, hvor mange spillere, der betaler kontingent, men 

aldrig spiller – LSS undersøger 

 

e) Debitorliste 

Debitorlisten er pr. 24. september på kr. 89.500. Heraf udgør medlemmer ca. kr. 20.000. 

Øvrig andel er samarbejdspartnere / sponsorer. 

4. PROJEKTER  

a) Børn- og Ungeprojekt 

Vi har besluttet at fortsætte det gode samarbejde med Poul Stenum og DGU. DGU yder 

fortsat støtte til projektet med 25%. SGK har 50% fra tidligere donation og skal finde 

yderligere 25%. Kontaktperson til Projektet er FRH.  

 

b) Indendørs træningsfaciliteter 

Vi har modtaget tilbud på flere løsningsmodeller, som der arbejdes videre med. Finansiering 

af etableringsomkostninger forsøges at opnås igennem sponsorater og til dels af donationer 

via momskompensation. 

 

c) Drivingrange 

Vi har modtaget materiale fra DGU vedr. tiltag på drivingrangen – materialet rundsendes til 

bestyrelsen.  

Vi mangler folk til at hjælpe til på Drivingrangen. Tidligere drivende kræfter på 

boldsamlerteamet har tilkendegivet, at de gerne vil hjælpe til. KSR, RP og LSS laver et 

udkast til en beskrivelse af opgaverne og tager et møde med de interesserede. 

 

d) Energioptimering 

KRS tager møde med ny solcelleleverandør. 

Jens R. Møller (JRM) har sagt ja til at deltage i DGU´s Bæredygtighedsuddannelse sammen 

med MF og LSS. JRM har tidligere i bestyrelsen arbejdet med CO2 udledning og ESG-

rapporter og vil gerne fortsætte dette arbejde.  

 

e) Clockgolf 

Vi har i flere år drøftet muligheden for at flytte Clockgolf fra forsiden af klubhuset til et 

område ved restaurant, så der var flere der ville benytte banen. FRH indhenter priser på 

flytning af banen.  
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f) Vandingsprojekt 

MF orienterede om sidste møde med kommunen vedr. vandingsprojektet. Stor fornøjelse at 

samarbejde med en visionær kommune 

Mht. dyreliv i søerne, så skal stadig sikre dyrene i form af filtre m.m., for at undgår at få 

dem i pumperne m.m.  

TE får lavet en oversigt over det aktuelle dyreliv i vores søer til bestyrelsesseminar 

5. BEMANDING I FERIEPERIODER  

Sekretariatet mangler hjælp i perioder med ferieafvikling, ude af huset arrangementer m.m. 

Vi kommer til at søge frivillige til at hjælpe gæster/medlemmer uden for sekretariatet 

åbningstider (weekender og helligdage). Kunne vi evt. tænke denne opgave med ind?  

 

TE tager det med i beskrivelsen til bestyrelsesseminaret. 

 

6. BORDET RUNDT  

Alle sender deres orientering til LSS en uge før bestyrelsesmødet, så det kan sendes med 

dagsordenen ud. På bestyrelsesmødet kan der efterfølgende stilles uddybende spørgsmål. 

 

KSR orienterede om: 

 

• Installation af kamera på klubhus 

 

• Installation af netværk i bagladen til indendørs træningsfaciliteter 

 

• Etablering af flagstang med vindpose til drivingrange 

 

• Nye møbler til mødelokalet. Modtaget et sponsorat fra Holmriis B8 på konferencestole og  

-borde 

 

• Nyt Klubhusudvalg er blevet etableret, da mange af de nuværende medlemmer ønskede at 

trække sig fra opgaven. Det nye udvalg består pt. af Per Bihl, Hans Jørgen Jensen, Steen 

Kjærgaard Clausen og Finn Knudsen. Udvalget efterlyser et par medlemmer mere – meget 

gerne et par piger 

 

Husudvalget har fået til opgave at tage stilling til:  

o Nyt gulvtæppe i mødelokalet  

o Ophængning af whiteboard, så det dækker boltene til den store skærm i forhallen 

o Maling af: 

▪ Baglade 

▪ Rem ved tagudhæng 

▪ Dobbeltdøre indvendigt 2 stk. 

▪ Dobbeltdøre ved terrasse 

▪ Dobbeltdøre ved indgang 

Tilbud fra Fynske Farver haves 

 

• Bordene i restauranten klistrer – tingene hænger fast. Kunderne tror, at de er beskidte.  

Der er indhentet tilbud på udskiftning af bordpladerne, hvis vi ikke kan finde en løsning på 

at få dem renset helt i bund. 
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TE orienterede om: 

 
• Regionsgolf. Overleveringsmøde den 20. september 2024 

Fra denne dato er der kommet nye klubkoordinatorer til Regionsgolf.  

 

o ABCD-rækkerne: Lone Krog 

o Senior/Veteran/Super Veteran: Carsten Rotbøll Rasmussen.  

 

Carsten og Lone har gode erfaringer ift. regionsgolf. Antallet af hold, spilletidspunkt, 

gruppernes brutto størrelse for at kunne stille hold.  

 

Ønske om at opfordre vores regionspillere til at investere i en klubpolo og dermed skabe 

en synlig platform, når klubben repræsenterer sig i regi af Regionsgolf.  

TE har sendt forespørgsel til Golfshoppen om et tilbud på klubpolo.  

 

Der afholdes evalueringsmøde (2024) for alle holdkaptajner, klubkoordinatorer, 

bestyrelsesrepræsentant og manager den 2. oktober 

Med baggrund i dette møde igangsættes planlægningen af den nye sæson. 

 

IS orienterede om:  

 
• Klubber i Klubben (KIK) 

Der indkaldes til evalueringsmøde med Klubber i Klubben og Kaninudvalget den 19. 

november med deltagelse af MF og LSS 

 

• Rehab  

a. Rehab er igen nomineret til en pris. Denne gang til årets handicappris 

b. Den 13. oktober havde vi besøg af Rehab fra Odense Blommenslyst Golfklub.  

En rigtig god dag og der er aftalt genbesøg 

c. Der er sendt en ansøgning afsted om til SEAF om donation til en ny scooter 

 

KH orienterede om:  

 

• Kaninudvalget 

a. Dorthe Lørup stopper som formand for Kaninudvalget 

b. Evalueringsmøde den 23. oktober 

 

• Golfkørekort 

I forbindelse med udsendelse af no-show-beskeder til vores medlemmer har vi opdaget at 

nye medlemmer ikke modtager ”uddannelse” i GolfBox, herunder bestilling og bekræftelse 

af starttider.  

KH tager det med som punkt til Evalueringsmødet i Begynderudvalget med Begynderne og 

Kaninudvalget. Punktet skal indgå som en del af Golfkørekortet 

 

LSS orienterede om:  

 

• Skolepraktik  

o Skolepraktikant i uge 38 Mikkel Thue Bøgebjerg fra 9. klasse på Ida Holst Skolen  

Mikkel stiftede i ugens løb bekendtskab med: 

▪ Markedsføring og sponsorater  

▪ Administrationen og de forskellige IT-systemer 

▪ Greenkeeperopgaver 

▪ Pro/træneropgaver og drivingrange  

▪ Sponsormøde og afvikling af events  
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o I uge 40 får vi Max Lühdorf Knudsen fra 9. klasse på Skårup Skole i praktik. Han skal 

primært kigge Rolf over skulderen.  

 

• En fredag i september – fredag den 20. september en dag med liv og glæde 

 

o Fra morgenstunden sponsortræning med efterfølgende netværksmøde 

o Rehab fik besøg af Sundhedshuset – kort præsentation af Rehab i SGK 

o Company Day med SH-Group – 80 deltagere på hhv. 9-huls og par 3 banen – stor 

tak til vores frivillige som igen troppede op og gav gæsterne en god oplevelse 

o Fredagsturnering med 72 deltagere 

o Samt ca. 120 spillere på banerne  

 

Note til os selv: 

Vi være gearet til at tage imod en masse mennesker og stadig give dem en god 

oplevelse. Afstemme forventningerne til hinanden.  

Herunder at restauranten lukker for madbestilling, fordi de skulle gøre klar til de to 

store grupper. Gæster der kommer udefra, hvordan får de den information?  

▪ LSS tager en snak med Jane 

 

Huske at gøre vores gæster opmærksomme på, at der er mange aktiviteter i gang på 

samme tid, så man skal være opmærksom på, hvor man må gå. Nogle spiller 

oplevede, at gæster havde forvildet sig ind på 18-huls banen til fare for dem selv.  

 

• Vi har modtaget tilbud fra Brian Oswald om undervisning i AI. Brian vil undervise 

administrationen, træner, greenkeepere i brugen af kunstig intelligens.  

LSS kontakter Brian for at høre nærmere.  

 

7. FGREVT.  

FRH 

• Kunne det være interessant at fusionere med anden klub? Flere medlemmer og samtidig 

flere starttider til rådighed for alle medlemmer? 

 

Punktet tages op i forbindelse med planlægning af vision og strategi for SGK på 

bestyrelsesseminaret. 

 

IS 

• Oplever stadig at spillere, der har været medlem i flere år, deltager gratis på +36 træninger. 

Vigtigt at vi får synliggjort, at det kun er gratis det år man tager golfkørekort og året efter.   

 

• Greenfeebilletter til Fleks 9-huls medlemskaber skal genovervejes. Vendes på 

bestyrelsesseminaret, hvor prissætning og vilkår for den kommende sæson skal vedtages 

KOMMENDE MØDER 

Bestyrelsesmøder 2024: 

• 31. oktober 

• 19. november 

• 13. december med efterfølgende julefrokost sammen med personale og samarbejdspartnere 

 

Bestyrelsesmøder 2025: 
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• 21. januar  

• 26. februar 

 

Bestyrelsesseminar: 

• 10. oktober kl. 9.00 – 15.00 i Svendborg Amatør Sejlklub  

 

Generalforsamling:  

• Torsdag den 20. marts 2025 kl. 19.00 Guldsalen i Borgerforeningen  
 


